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Hej

Jeg vil gerne give min mening Vedrørende Byggeriet på den gamle skovhave grund.

Jeg Købte jonfruvej 27 for godt et år siden . med henblik på at bo et fredeligt og ugenert
sted
Jeg har ladet hækkende lad gro lidt i vejret fordi jeg godt kan lide at have det lidt privat.
Jeg kender godt den tilliger byggesag der har været før ,og som blev nedstemt bla. pga.
højden på husene.
Med 4 etage kan jeg godt regne ud at jeg ikke har mulighed at bo ugeneret mere . og det er
jeg i sandhed meget utilfreds med.
yder mere tænker jeg også på den øget trafik , især ved skole start og slut er der allerrede
kaos nu, og med de mange ekstra husstande
kan det kun blive meget være. Jeg synes helder ikke så højehuse vil klæde jomfruskoven ,
med 2 etage ville det kunne gå, men ikke med 4 etage,
vil det ganske enkel ødelægge biodiversiteten i området. Jeg havde meget helder set at
arialet blev brugt til fremtidige skole byggerier som
man let kunne tænke sig der kunne blive brug for , det ville give god mening. Jeg ved godt
det er let for lokalpolitikkerne at beslutte sådan et byggeri fordi
der er penge i det , men det ville også klæde dem at tænke lidt på de borger i nabolaget , og
jeg ved , jeg er bestemt ikke alene med denne holdning.
Normal er jeg ikke en sur gammel mand. Men lige her synes jeg man bør revudere
lokalplanen.

Med venlig hilsen

Lars rønnebech

Tlf. 60605150

mailto:lars.ronnebech@gmail.com
mailto:kommunen@fredericia.dk

	Punkt 16 - Bilag 3 - “Høringssvar” Lars Rønnebech.pdf

